

**65 Years Beaux & Belles Square Dance Club in Frankfurt –
We are celebrating our anniversary**

**65 Jahre Beaux & Belles Square Dance Club in Frankfurt –
Wir feiern Jubiläum**

Daniela Schell, Beaux & Belles SDC e.V.

On 28 September 2019, the Beaux & Belles will celebrate their 65th anniversary! Americans founded our club in Frankfurt in September 1954. A year later, the Beaux & Belles hosted the first Fall Round Up in Bad Wildungen. This event also marked the beginning of EAASDC. Together with the Kuntry Kuzins Wiesbaden and the Heidelberg Hoedowners, the Beaux & Belles co-founded EAASDC.

We are proud that we can look back on 65 years of club and square dance history in Germany and Europe.

We will be celebrating in the beautiful Stadthalle in Kelkheim im Taunus with our guest caller Paul Bristow and our club caller Martin Laufer. Since our club has a round dance and a clogging division, too, the program would not be complete without those two activities: there will be round dance with our club cuer Jetta K. Junk and clogging with Bianca Behrens and Nadine Schommartz. Of course, don't miss out on our Birthday Party (afterparty) either. There are a few surprises in store for you.

After the Spring Jamboree in March, the Autumn Jubilee is the second larger event that we host this year. We would love to see many of you at our special to celebrate with us 65 years of square dance in Germany and Europe.

See also my article "Belles oder Bells?" in Bulletin December 2018



Am 28. September 2019 feiern die Beaux & Belles ihr 65. Vereinsjubiläum! Amerikaner gründeten unseren Verein im September 1954 in Frankfurt. Ein Jahr später richteten die Beaux & Belles das erste Fall Round Up in Bad Wildungen

aus. Diese Veranstaltung war auch der Beginn der EAASDC, zusammen mit den Kuntry Kuzins Wiesbaden und den Heidelberg Hoedowners gehörten die Beaux & Belles zu den Gründungsmitgliedern der EAASDC.

Wir sind stolz darauf, dass wir auf 65 Jahre Club- und Square Dance-Geschichte in Deutschland und Europa zurückblicken können.

Das feiern wir in der schönen Stadthalle in Kelkheim im Taunus mit Gast-Caller Paul Bristow und unserem Club-Caller Martin Laufer. Da der Verein auch eine Round Dance- und eine Clogging-Sparte hat, dürfen diese natürlich beim Jubiläum nicht fehlen: es gibt Round Dance mit unserer Club-Cuerin Jetta K. Junk und Clogging mit unseren Instructoren Bianca Behrens und Nadine Schommartz. Natürlich solltet Ihr auch die Birthday Party (Afterparty) nicht verpassen. Wir haben einige Überraschungen vorbereitet.

Nach dem Spring Jamboree im März ist das Autumn Jubilee unsere zweite größere Veranstaltung in diesem Jahr.

Wir würden uns sehr freuen, wenn viele von Euch mit uns an unserem Special 65 Jahre Square Dance in Deutschland und Europa feiern würden.

Siehe auch meinen Artikel „Belles oder Bells?“ im Bulletin Dezember 2018.